
Internt notat etter samtale med Ståle Torvestad, 04.05.2020 

 

Torvestad ringte for å høyra kva som skjer med deira innspel til kommuneplanarbeidet på gnr. 8 bnr. 

6 i Valevåg. I innspelet blir det vist til eit eldre innspel om endra arealføremål til bustader, men i nytt 

innspel står det berre at det er ønskje om regulering av området. I telefonsamtalen kom det fram at 

det ikkje er ønskje om bustader på området, utan frådeling til fritidsføremål – fritidsbustader. 

 

Det er såleis dette føremålet som skal konsekvensutgreiast i kommuneplanarbeidet. 

 

Åse Aleheim 


